2022 主日崇拜事奉輪值同工

本週主日 This Sunday 3/20/2022	下週主日 Next Sunday 3/27/2022				
宋保軍	蔣洪平				
張 毅 Sugin Tiong	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng				
方向	陳瑛				
羅鳳玲	Lauren				
刘兵	姜華				
鲁锋/文 艷	Gabriel/劉砥中				
暢麗平	姚慧敏				
N/A	N/A				
黄雯茗,武淑菊	李玉華,刘 蒙				
杜 娟, 孔維秀	林晋红,吳永佳				
Jack Epp, Gabriel	李 銘, Leon				
蔡英超	張 毅				
姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)					
祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: (<u>321-971-546</u>)					
青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study					
	本週主日 This Sunday 3/20/2022 宋保軍 張毅 Sugin Tiong 方向 羅鳳玲 刘 兵 鲁 锋/文 艷 暢麗平 N/A 黃雯茗,武淑菊杜 娟,孔維秀 Jack Epp, Gabriel 蔡英超 姐妹團契 Women's Bible (ZOOM Meeting ID: 821 祷告會 Prayer Meeting(Z)(321-971-546)				

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,				
Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Feb. Income	Feb. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$ 1, 950. 00	\$7, 889. 00	\$14, 517. 00	\$23, 242. 28
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$360.00	\$1,660.00	\$1,400.00	\$0.00
其他 Special	\$300.00	\$300.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - March, 2022:

要孝敬父母,使你得福,在世長壽。這是第一條帶應許的誠命。你們作父親的,不要惹兒女的氣,只要照著主的教訓和警戒養育他們。(以弗所書Ephesians 6:2-4)

牧師 Pastor 程保治 Jeff Cheng Tel: (918) 970-0053 jeffpcheng@gmail.com 長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

作主門徒・跨文化傳福音

Be a Disciple · Evangelism (Cross-Cultural)

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

三月二十日 March 20, 2022 主席 Presider: 宋保軍 10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 張毅弟兄

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 主席 Presider 詩 Psalm 136:1-2 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation 祈祷 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 眾坐 Congregation 詩 Psalm 100:5, 詩 Psalm 86:5,那鴻書 Nahum 1:7, 詩 Psalm 25:8 證道 神的良善 張毅弟兄 Sermon The Goodness of God **Brother Sugin Tiong**

338 他藏我灵 He Hideth My Soul

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 每月经文 Monthly Verses 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

回應/奉獻 Response/Offering

眾坐 Congregation

主席 Presider

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (3/27) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線上直播。請預備心參加。
- 3. 為配合教會 40 週年慶, 教會將開始一系列的活動。我們有 40 週年慶的標誌, 特刊的封面設計和 T-shirt 圖案設計比賽。40 週年慶的主題為:主恩滿溢, 傳承使命:第二個比賽是 40 週年慶特刊的封面設計,截稿為 8/7。
- 4. 今年教會的青少年營將於六月三日到五日舉行。請家長們留意並鼓勵青少年們 預留時間參加。具體細節會再報告。
- 5. 教會的會友大會將在三月27日下午12:45到1:45在大堂舉行。請會友們預留時間參加。
- 6. 下個月4月3日的主日有入會儀式。請願意加入我們這個屬靈大家庭的,可以 向牧師報名。我們也會在復活節4/17日有受洗儀式,願意在復活節受洗的,請 向牧師報名參加受洗班。
- 7. 今天下午午餐後 12: 45-1: 45, 我們有主日服事的訓練,包括主日招待,育嬰, 廚房等。我們邀請大家一起來學習服事。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為 3/26 要開始的幸福小組第二期準備工作、參與同工、及 Best 邀約禱告。
- 2. 為春季 (3-5月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
- 3. 為今年宣教年會(4/8-4/10)的講員胡牧師(Pastor Hoover)及準備工作禱告。
- 4. 為今年復活節 4/17 的主日崇拜準備及邀請禱告。
- 5. 青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。

肢體關懷

- 1. 為黃道信夫婦 3/22 平安回美及楊慧珠姊妹要做的白內障手術及康復禱告。
- 2. 為已信主還未受洗的弟兄姊妹願意順服基督早日受洗禱告。

健康需要

- 1. 為洪紹基弟兄 3/21 要做心律調節器安裝的手術禱告, 求神的保守看顧。
- 2. 為淩楓姐妹的心跳偏高及醫生能找出原因禱告。
- 3. 為牧師的弟弟保林 3/21 要切除初期肺癌腫瘤及手術順利禱告。

普世宣教

- 1. 為在福建古田的「快樂兒童之家」事工的同工及孤兒們代禱。
- 2. 為最近來 Tulsa 的阿富汗難民禱告,求神看顧安慰他們。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (3/27) is our combined worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. To celebrate the church 40th anniversary, a series of activity will be started. We will have 40th anniversary logo design, publication cover and T-shirt design competition. Our 40th anniversary theme is Grace overflows, Carry on Commission. The second competition is the 40th anniversary publication design and due date is 8/7.
- 4. Our church will have youth camp from Jun 3 to 5 this year. Youth parents please

- mark your calendar and encourage youth to reserve time to join. More details will come later.
- 5. Our church annual congregation meeting will be held on 3/27 afternoon from 12:45 PM to 1:45 PM at the sanctuary. Church members please reserve time to attend.
- 6. Next month on 4/3, we will have new member induction ceremony. If you like to join our spiritual family, please register with pastor. On 4/17 Easter Sunday, we will also have baptism ceremony. If you plan to be baptized, please register with pastor to attend the baptism class.
- 7. Today after lunch, we will have Sunday service co-workers training. We would like brothers and sisters to join us in various area of the ministries including, ushers, nursery, kitchen, etc.

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for the preparation, participation of co-workers, and Best invitation for the second happiness group to start on 3/26.
- 2. Pray for Spring Quarter Sunday School preparation and more to attend Sunday school.
- 3. Pray for the speaker invitations and preparations for this year's mission conference.
- 4. Pray for preparation and invitation for this Easter Sunday Service, April 17.
- 5. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.

Member Care

- 1. Pray for Huang Daoxin and his wife to return to the US on 3/22 and sister Yang 's cataract surgery.
- 2. Pray for the brothers and sisters who have not been baptized to obey the Lord to be baptized.

Health needs

- 1. Pray for Brother Hong Ki Siu's surgery to put a pacemaker on 3/21 and pray for God's protection.
- 2. Pray for sister Jinny's high heart rate and the doctor to find out the reason.
- 3. Pray for the pastor's brother Paolin to have his early stage lung cancer tumor removed on 3/21 and a smooth operation.

World Missions

- 1. Pray for the co-workers and the children in Gu-Tien's "Happy Children's Home".
- 2. Pray for the Afghan refugees who have recently come to Tulsa. Pray that God will guard and comfort them.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. 神的良善永不改變 Goodness of God is never change (詩 Psalm 100:5)
- 2. 神的良善成就救恩 Goodness of God accomplish salvation (詩 Psalm 86:5)
- 3. 神的良善提供保障 Goodness of God provide protection (鴻 Nahum 1:7)
- 4. 神的良善給予希望 Goodness of God gives hope (詩 Psalm 25:8)